
RO.0012.3.7.2023 
 

Protokół Nr 42/2023 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk 

w dniu 27 września 2023 r. 
 
   Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk  zostało zwołane przez Pana 
Pawła Wysockiego – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, z następującym 
porządkiem posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza realizacji przyjętego planu inwestycyjnego na 2023 rok i kontrola 

wybranej inwestycji z lat 2021-2022 (Przebudowa drogi gminnej nr 108233B   
w miejscowości Brzeźnica).  

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Paweł Wysocki Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej.     
                                                                                                         
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 1200 i trwało do godz. 1244  (w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk) 
                                                                                                                   
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej:  
Stan członków – sześciu – obecnych sześciu: 

1) Paweł Wysocki  Przewodniczący Komisji 
2) Elżbieta Moczulska  Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3) Adam Wiesław Matysiak Członek Komisji  
4) Mariusz Półtorak  Członek Komisji  
5) Józef Szpakowski  Członek Komisji  
6) Tadeusz Krasowski  Członek Komisji  

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1) Andrzej Jankowski   – Wójt Gminy Brańsk 
2) Pani Monika Falkowska  – Zastępca Wójta Gminy Brańsk 

Lista obecności w załączeniu do oryginału protokołu. 
 
Ad.1 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Paweł Wysocki otworzył posiedzenie 
powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji Rewizyjnej oraz osoby 
zaproszone. Na podstawie listy obecności na stan 6 członków Komisji Rewizyjnej 
stwierdził obecność 6 radnych, tym samym prawomocność posiedzenia                       
i podejmowania uchwał/kontroli.  
 
Ad. 2 Przewodniczący posiedzenia odczytał porządek posiedzenia i zwrócił się do 
członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian.  
Wobec braku wniosków zarządził głosowanie nad porządkiem posiedzenia: radni               
w głosowaniu jawnym przy 6 członkach biorących udział w głosowaniu: głosami 6 –
„za”, „przeciw” – 0,  „wstrzymujących się”  – 0, przyjęli porządek obrad w brzmieniu: 
 



1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza realizacji przyjętego planu inwestycyjnego na 2023 rok i kontrola 

wybranej inwestycji z lat 2021-2022 (Przebudowa drogi gminnej nr 108233B   
w miejscowości Brzeźnica).  

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad.3 Analiza realizacji przyjętego planu inwestycyjnego na 2023 rok i kontrola 
wybranej inwestycji z lat 2021-2022 (Przebudowa drogi gminnej nr 108233B              
w miejscowości Brzeźnica):  
 
   Odrębny Protokół nr 43/2023 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Brańsk  znajduje się w teczce aktowej „Posiedzenia komisji, zespołów i innych 
organów kolegialnych rady gminy - posiedzenia Komisji Rewizyjnej” pod                     
nr sprawy:RO.0012.3.7.2023. 
 
  Podczas posiedzenia radni poruszyli następujące kwestie: 
 

 Radna Pani Elżbieta Moczulska zapytała o Plan budowy dróg betonowych na 
następny rok, czy radni będą ustalać, czy w inny sposób będą podejmowane 
decyzje? 

 
   Wójt Gminy wyjaśnił, że trzeba poczekać na projekt budżetu i jakie środki 
finansowe zostaną przeznaczone na to zadanie. Materiały podrożały o 30%,              
w ubiegłym roku, o 10% w tym roku więc nie wiadome, ile uda się zrobić. W tej chwili 
robione jest w Markowie, później odcinek nieduży w Olędzkich, prawdopodobnie 
zostanie zrobione w Olszewie „do Pomnika” 500m, szerokości 3m, bo takiej 
szerokości jest tam pas drogowy. 
 
   Na pytanie Radnego Pawła Wysockiego, kiedy zostanie wylany trzeci odcinek        
drogi w Markowie, najbardziej potrzebny, ponieważ mieszkanka po deszczach nie 
może dojechać samochodem do domu, tylko zostawia go i idzie pieszo?   
 
   Wójt Gminy wyjaśnił, że na razie wylewane jest to, co najbardziej potrzebne,           
a następnie prace zostaną przesunięte do miejscowości Olędzkie.  
 
   W tym miejscu radny Paweł Wysocki poinformował, że źle został wytyczony przez 
geodetę  i wylany odcinek drogi w Markowie, sam dwa razy zgłaszał problem do 
Zastępcy Wójta, miało być wylane niecałe 170m (w prawą stronę) a jest wylane do 
działki radnego, gdzie On nie jeździ tą drogą.  
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że na tyle metrów było zgłoszenie.   
 
   Zastępca Wójta zaprosiła radnego do pokoju, aby sprawdzić w dokumentach,       
bo na tyle zgłoszeń wysłanych do Starostwa, nie pamięta,  na ile było zgłoszenie        
w Markowie.  
 
   Radny tłumaczył, że było zaplanowane wylanie betonu do mieszkanki i na 
zakrętach, aby błota nie wynosić a obecnie zabraknie betonu. Podkreślił, że trzeba 
robić tak jak mieszkańcy chcą, miało być 300m do Pani Z. a teraz wyjdzie tylko 



100m, w drugim zaś miejscu wylana droga donikąd.  
 
  Wójt Gminy spuentował, że w Spieszynie za 1 700 tys. zł też będzie wylewana 
droga donikąd a radni za tym głosowali. 
 
 Na wypowiedź Wójta zareagował radny Tadeusz Krasowski informując, że tam        
w Spieszynie mieszkają ludzie a Powiat z Siemiatycz już nawozi drogę żwirem            
i piachem w stronę lasu.  
 
W posumowaniu dyskusji Wójt Gminy poinformował, że odcinek drogi do Pani Z.       
w Markowie wyleje betonem, tak jak to robi w Popławach, czy innej miejscowości, 
gdzie zachodzi potrzeba.  
 
Ad.4 Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej  Pan Paweł Wysocki o godz. 1244 zamknął posiedzenie komisji. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:       Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

/-/Alina Adamczyk                            /-/Paweł Wysocki 


